
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 12. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 56
Hvad er årsagen til, at regeringen ikke har sikret, at der ikke kan ske en gen-
tagelse af TDC's opkøb af fibernet i København og Nordsjælland, som det
skete i 2009 med opkøbet af DONG Energys fibernet, som siden da stort set
ikke er blevet markedsført overfor forbrugerne, og blot har medført en ringere
konkurrencesituation i området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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